
 

 

 

Trafiknämnden 

Skrivelse 

2023-11-09 

 

 

Flertalet medborgare (bl.a. på Östermalm/fältöversten) har noterat att gatubelysningen i 

befintliga lampor är väldigt svag. 

 

Mot bakgrund av detta vill Sverigedemokraterna ställa följande frågor till kontoret: 

1. Har ljusstyrkan ändrats i nya lampor som staden satt upp? 
 

2. Är det möjligt att ändra ljusstyrkan i de lampor som staden satt upp? 
 

3. Har staden riktlinjer för vilken ljusstyrka uppsatta lampor skall ha och hur har dessa 
riktlinjer i så fall tagits fram? 

 
 
Anders Lindman (SD) 
 
Robert Westerlund (SD) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 


